
50PLUS is een partij die op komt voor de ouderen. 
Een zogenaamde ouderen partij.
Zo wordt dit gezien door de mensen en door de media.
Maar 50PLUS is natuurlijk meer dan het hiervoor genoemde.
Wij zijn er voor iedereen in de samenleving en ook op economisch gebied, opleiding, zorg en 
veiligheid.
Wij hebben moties gesteund voor het terugdringen van het rubber granulaat op sportvelden voor de 
veiligheid van de sporters en het milieu.
De motie om de stijgingen van de energieprijzen te compenseren hebben wij gesteund.
Opleidingen in de breedste zin heeft onze nadrukkelijke aandacht en daarom hebben wij de motie 
wat betreft het Lauwers college gesteund. Dit is niet alleen belangrijk voor Grijpskerk maar voor het 
hele Westerkwartier. Goede opleidingen brengen ons economische voorspoed.
Terugdringen van de criminaliteit vinden wij heel belangrijk en steunen dan ook de uitbreiding van de 
Boa’s en politie en daarom ondersteunen wij ook de motie wat betreft het rioolwater onderzoek 
naar de mate van het drugsgebruik in het Westerkwartier. Dit als ondersteuning voor de politie. 
Hoeveel wordt er gebruikt en waar wordt er geloosd, enz.

Goede verbindingen geven, net als hiervoor omschreven bij de opleidingen, economische voorspoed.
Daarom hebben wij vragen gesteld over de rondweg om Leek. Dit is erg urgent. Het (vracht) verkeer 
wurmt zich nu door Leek en Tolbert om aansluiting te vinden op de A7 richting Scandinavië. Als er 
een Noord - Zuid route wordt gepland, kan deze rondweg er in worden opgenomen. Deze moet 
volgens ons, als startpunt, komen tussen Haulerwijk en Zevenhuizen. Om Zevenhuizen heen en over 
de Jonkersvaart naar de rotonde in de Holm, Hoofdstraat, Halbert Wiersmaweg, Boerakkerweg en 
daarna de aansluiting op de A7. Extra grondaankopen voor bedrijven die zich aan deze weg willen 
vestigen en dan ook meteen een hoog - laag weg. Zodat bij overvloedige regenval het water weg kan 
via de lage weg die dan als tijdelijk kanaal kan dienen. Dit is ook een wens van de waterschappen. De 
huizen en bedrijven lopen dan minder kans op waterschade.
De verbinding Leek - Zuidhorn laat ernstig te wensen over. Er is al een besluit genomen over een 
fietspad langs de Fanerweg. 
Maar wij hadden het liever anders gezien. 
Een nieuwe weg vanaf de 2e rotonde bij het Industriepark Leek, een stuk langs de snelweg. Deze weg 
ligt er al, maar moet verbreed worden en dan door het land rechtstreeks naar Zuidhorn. De 
Fanerweg kan dan gebruikt worden als fietspad, landbouwverkeer en verkeer voor aanwonenden en 
bestemmingsverkeer. (Niekerk)

Het openbaar toilet in Leek baart ons nog altijd zorgen. Deze is gelegen in het winkelcentrum de 
Liekeblom. Maar is bij zon- en feestdagen gesloten.
Dus alleen open als de winkels in de Liekeblom zijn geopend.
Wij zouden graag zien dat er een openbaar toilet komt de Samuel Leliestraat, waar met de 
Pinkstermarkt een tijdelijk toilet wordt geplaatst. Maak er een permanent openbaar toilet van, De 
voorzieningen liggen er al.

We hebben jaren geleden een toezegging gekregen voor een bankje in het centrum van Leek. Dit is 
nooit uitgevoerd omdat men vond dat er genoeg banken stonden.
Het bankje dat wij beogen is een halfrond bankje, liefst met een betonnen tafel, in het centrum van 
Leek. Kan dit alsnog gerealiseerd worden. Er is behoefte aan om op een gezellige plek in het centrum, 
wat te kunnen keuvelen. De andere bankjes kan je dan wat op uitrusten.



Herinrichting van het centrum van Tolbert.
Door de aanleg van de Oldebertweg en door de geplande rondweg om Leek wordt Tolbert een 
(dood) dorp. 
Om het weer aantrekkelijk te maken zou het dorp gezelliger worden door het opnieuw aanplanten 
van de Lindebomen die er van oudsher al stonden. 
Het staat ook in het Tolberterstraat volkslied. “De Linden waaien de vreemden toe”
Het geeft koelte in de zomer en met wat sfeerverlichting wordt het weer een aantrekkelijk centrum. 
Ook om er te kopen en geeft economische voorspoed.
De dorpsvereniging Oldebert is op de hoogte van dit voorstel.
Kan er geld beschikbaar komen voor grote Lindebomen langs de hele Hoofdstraat. 
Dus niet van die kleine. Dat duurt te lang voor ze groot worden en wat sfeerverlichting zou het 
helemaal af maken. 
Als wij goed zijn ingelicht is de stroomvoorziening hersteld, waardoor het dorp niet voortdurend in 
het donker zit.

Over uitbreiding van de begraafplaats in Midwolde zijn wij nog niet helemaal uit.
Enkele omwonende hadden bezwaren wat betreft het uitzicht.
Ik kom er regelmatig en ik begrijp deze bezwaren in het geheel niet. 
Ook hoorde ik dat het steeds dezelfde bezwaarmakers zijn die tegen alles zijn wat Midwolde betreft. 
Er komen steeds meer mensen en er zal daardoor ook vaker begrafenis stoeten komen. Dat is niet 
leuk, maar het is niet anders. De dood hoort bij het leven. 
Om de eerste 30 40 jaar vooruit te kunnen pleiten wij ervoor om 1 miljoen euro beschikbaar te 
stellen voor een uitbreiding van1 hectare grond met paden, enz.
Het geeft ons inziens geen pas om in andere dorpen te begraven en zien ook niets in een 
kortstondige oplossing van hooguit 3 jaar door z.g. Inbreiding.
In 2012 had de voormalige Gemeente Leek dit al op kunnen lossen en dat is niet gebeurd. Nu zijn wij 
aan zet, gemeente Westerkwartier. 

Laten wij daadkracht tonen.
Vooruit college: aan de slag.

Chris Veeze, fractievoorzitter 50PLUS Westerkwartier.


